



Styrelsemöte 2018-02-12

Svalövs Brukshundklubb

Konstituerande styrelsemöte i Svalövs
Brukshundklubb.

Närvarande: Jörgen Naess, Lennart Fernebro, Jonas Lundén,
Malin Dahlgren, Anette Sundgren-Jarl, Linn Joelsson, Akselina
Prah, Jennie Vigre, Kjell Thorsson

§ 1. Mötets öppnande.

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat varpå
alla presenterade sig.

§ 2. Dagordningens godkännande.

Dagordningen godkändes.

§ 3. Val av sekreterare.

Jonas Lundén valdes.

§ 4. Val av justeringspersoner (enligt tidigare beslut en plus
ordförande).

Malin Dahlgren valdes till att justera protokollet jämte
ordföranden

§ 5. Föregående mötesprotokoll.

Inga invändningar restes och föregående protokoll godkändes.

§ 6. Val av firmatecknare (inklusive personnummer för bankens
räkning)

Till att var för sig teckna firma valdes Anette Sundgren-Jarl
[redacted] och Jörgen Dahle Naess [redacted]

§ 7. Planerade styrelse-, medlems- och årsmöten.

Styrelsemöten (Kl 19.00 på måndagar): 12/3, 9/4, 7/5, 4/6,
13/8, 10/9, 8/10, 5/11, 3/12, 14/1

Medlemsmöten: 14/5, 15/10

Årsmöte: 11/2 2019



§ 8. Representanter distriktsårsmöte och studieförbundets årsmöte

Till ordinarie ledamöter valdes Jörgen Naess, Malin Dahlgren, Jonas Lundén.

Patrull och räddning diskuterades och Malin Dahlgren tog på sig att eventuellt organisera en informationskväll.

§ 9. Övriga rapporter/skrivelser.

Tjänstgöringsrapport Rally som kommit från Distriktets Rallygrupp diskuterades och Jonas Lundén påtog sig att skicka den vidare till Sofie Axelberg

§ 10. Kommittéer och grupper.

Nedan angivna kommittéer med respektive sammankallande:

Tävling: Christel Jönsson

HUG: Linda Lundahl

Infogrpp: Björn Stenmark

Trivsel: Kitty Tedemark

Ungdom: Linda Lundahl

Stuga: Mikael Hultman

Marklet: Ulf Lövgren

Kök: Eva Malmeskog

Väg: Vakant

Agility: Malin Åkesson

Rally: Sofie Axelberg

Hemsida: Björn Stenmark

Styrelsen fortsätter med arbetssättet att ha kontaktpersoner för respektive Kommitté.

Kontaktpersoner blir följande

Malin D: Tävling

Anette J: Infogrupp

Jennie V: Mys och Pys / Stugkommitté

Linn J: Agility / Rally



Ungdomsgrupp: vilande
Jonas L: HUG
Kök: Akselina (Lina) P
Vägkommitté: Vilande
Markletargrupp: Vilande

§ 11. Övrigt:

Ordföranden påtalade att det finns diskussion om grusparkeringen vid fikabordet utanför Lantmännen. Styrelsen diskuterade huruvida det finns något gammalt beslut angående detta. Nytt beslut togs att den ska vara till för i första hand instruktörer.

Lista på officiella mailadresser till klubben gicks igenom och uppdaterades. Jonas L tog på sig att sammanställa och skicka till Björn Stenmark.

Gräsklippning: Jörgen N värderar vilka alternativ som finns. Eftersom vi inte kommer in i kassaskåpet måste vi ta in någon som kan borra upp det. Jörgen N påtog sig att kontakta ett företag för att se vad det kostar att borra upp. Eventuellt skulle vi kunna sätta in ett nytt lås. Jörgen N påtog sig även denna uppgift.

Om inte detta fungerar måste ett nytt kassaskåp köpas och Malin D påtog sig att kolla marknaden.

Jörgen N kollar med Björn angående listan på skador och sammanställer.

§ 12. Mötets avslutning.

Ordföranden avslutade mötet

Jonas Lundén, sekr

Jörgen Naess, ordförande

Malin Dahlgren, justerare